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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget för 2025 Stina och Katarina har gjort budgeten för nästa år. Vi går
igenom den och godkänner den. Vi får sen besked av
huvudstyrelsen om den blir godkänd eller inte

Årshjul inför
2025

Bör intervju av lag stå redan i februari, då serien för
seniorlagen oftast slutar i feb. Vi ändrar det i årshjulet.
Vi funderar även på om vi ska be ledarna i de äldre
ungdomslagen att genomföra intervjuerna eller om vi ska åka
runt till alla lag. Vi diskuterade för och nackdelar med båda
alternativen. Vi tog inget beslut idag utan funderar vidare

Våra
utbildningar
under hösten;
Knäkontroll,
Mat och
prestation, IBIS
och laget.se,
Schysst lag,
träningsläger för
styrelser

Knäkontroll, 9 st deltagare
Mat och prestation var uppdelat för tjejer och killar, många
deltagare
Ibis och laget.se, enbart 2 deltagare. Om man nu har fler
frågor om laget.se eller Ibis så får man kontakta kansliet för
att få hjälp.
Schysst lag, där har arbetet påbörjats i de flesta lag som ska
jobba med det
Träningsläger för styrelser; huvudstyrelsen var i Lycksele för
någon helg sedan och hade utbildning.

Domar-
utbildning

Domarutbildningen till de äldre lagen har inte så många
intresserade, vi hoppas att intresset ökar.
Domarutbildningen i januari riktar sig till alla 14-åringar och
äldre, som vill döma. Men man får inte vara yngre än 14 år.

Rally- VM
lördag 15/2

Vem ska vara kontaktperson? Det blir Peter Albinsson
Utskick till alla lag - Maud
Hämta mat - Katarina och Catarina
Köra ut grillar, bord och tält etc -Peter och någon fler



Senast 10/1 vill vi få in namnen på de 3 som ska jobba på
rallyt, från varje lag.

Innebandygalan
5/4

Innebandygala 5/4 kl 17.00-19.00 på festplatsen i Vännäsby
Mer info om innebandygalan kommer, men det är en gala för
alla lag som spelar matcher, alltså från P/F 16 och upp till
seniornivå. Vi bjuder på tacos och leker lite lekar. Varje lag
behöver ha minst en förälder som hjälper till en stund under
denna kväll med att tex hacka alla grönsaker, servera, städa
efteråt.
Varje lag ska också baka en kladdkaka i långpanna till denna
kväll.

Det behövs fler stolar på festplatsen.

Östen Berglunds
fond

Vi har ansökt om pengar för flytt av förråd och upprustning av
området runt utomhussargen.
Vi fick 20 000:-

Bingofördelning
vt -25

Imorgon på huvudstyrelsemötet får vi veta vilka av
nedanstående datum vi i innebandyn får.
De datum det är bingo är
16/2
3, 16 och 30 mars
13 och 27 april
11 maj
Damlaget och damer utv får varsitt tillfälle, ev också P10/11
och F09/10 (Herrlaget jobbade två gånger under hösten)

Storbingo, vi önskar få storbingo i maj och september, inte
mitt i sommaren

Målvakts-
träningar vt -25

Vi fortsätter med onsdagar precis som under hösten. Vi
kommer att vissa gånger vara i Vännäsby och vissa gånger i
Liljahallen. Vi har ännu inte fått se vilka datum Mikael
Fransson kan, så vi återkommer om datum framöver.



Övriga frågor - Dörrar till hallarna. Kommunen har sagt åt oss att
dörrarna inte får stå öppna, både för att låsmekanismen
inte alltid fungerar sedan och att många obehöriga tar
sig in i hallarna. Mail till alla ledare har gått ut om det

- Material har försvunnit från hallarna - vi hoppas att
ledarna lämnar tillbaka dem. Mail till alla ledare har
gått ut om det.

- 10/12 - pris av kommunfullmäktige, årets
föreningsstipendium

- Avboka tider under jul om ni inte ska träna då
- Julklapp
- Blå-ljus-cup för elever på Hammarskolan. Vi funderar

på om det är något vi ska göra och tycker att vi ska
det. Vi planerar vidare.

- När man lånar spelare till match ska man först och
främst låna spelare från yngre lag. Om det är många i
det laget som vill spela extra matcher med ett äldre lag
så måste man se till att det blir rättvist så att alla som
vill får spela match. Det är viktigt att de ledarna då har
en rullista och håller koll på att alla får spela.

- Sargreklamen var svår att ta bort. Har vi extra
sargbitar som vi kan använda. Peter kollar i röda ladan.

Noterats av Katarina E


